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Protokół Nr XXIX/2021 

z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia 18 lutego 2021 roku 
 

Data i godzina spotkania 18.02.2021 r.   godz. 10.30 – 11.00 
 

 Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 
Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 
Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Pan Marek Lemieszek 
Radca Prawny Urzędu Pan Dariusz Bączek 
Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

Nieobecni : Radna Pani Agnieszka Mańkowska 
Radny Pan Wiesław Dziemiela 
Radny Pan Tomasz Wyszomirski 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Juchniewicz stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 
12 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to Pan Wiesław Dziemiela, Pani 
Agnieszka Mańkowska oraz Pan Tomasz Wyszomirski.    
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące 
muszą liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Podjęcie uchwał : 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na realizację zadania 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn-Kętrzyn 
przez Sławkowo 

5/ Sprawy różne;  
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Juchniewicz Teresa,  

       Kajcińska Leokadia, Katiuszyn Mirosława, , Rodak  Katarzyna, Olechnowicz  
       Renata,  Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew ,Żukowska Adriana, Tomasik  
       Mirosław,  

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 

 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 

 

Sekretarzem obrad  została Pani Mirosława Katiuszyn. 

 

 

 



Protokół z sesji Rady Gminy Kętrzyn z dnia 18 lutego  2021 roku Strona 2 
 

Ad. Pkt. 4 Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Kętrzyn na 2021 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
przewiduje zmiany na kwotę 67 010 zł, które dotyczą paragrafu działu 600- transport i łączność. 
Pierwotnie pomoc dla powiatu była zapisana w § 2320, czyli dotacje celowe przekazane dla 
powiatu na zadania bieżące. Docelowo powinien być zastosowany § 2710, czyli dotacja celowa na 
pomoc finansową- uchwała w sprawie pomocy finansowej mówi o pomocy, a nie o dotacji celowej.  
Dodatkowo dokonano zmian w dziale 010 -  rolnictwo i łowiectwo, gdzie zmniejszono plan 
wydatków inwestycyjnych o kwotę 15 000 zł na zadaniu budowa przydomowych oczyszczalni 
ścieków na potrzeby świetlicy wiejskiej oraz budowa stacji uzdatniania wody w miejscowości 
Nowa Różanka.  Inwestycja ta  jest już po przetargu i kwota jest mniejsza niż pierwotnie była ujęta 
w budżecie -  dlatego też  z tego zadania tą kwotę zdejmujemy i przeznaczamy na zadanie ujęte w 
dziale 630 turystyka- Budowa ścieżki rowerowej na działkach 209/2, 209/3, 210, 146/1 obręb 
Czerniki, i na działce 6 oraz 6/7 w obrębie Parcz.  Skarbnik Gminy dodała, iż  Kierownik  Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej wystąpił również  z wnioskiem o zmiany w jego planie finansowym- 
w dziale 852 pomoc społeczna i 854 rodzina.  
 
Radny Pan Mirosław Tomasik wskazał, iż na budowę ścieżki rowerowej przeznaczamy 15 000 zł 
Spytał, jaki jest koszt tej budowy i jaki był koszt dokumentacji ? 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż środki które są w tej chwili planowane do ujęcia w budżecie na 
budowę ścieżki rowerowej na konkretnych działkach, czyli 209/2, 209/3. 210, 146/1 obręb 
Czerniki, a także na działce 6 oraz 7/3 w obrębie Parcz - kwota 15 000 zł przeznaczona jest na 
wykonanie dokumentacji technicznej. Są to brakujące odcinki, które na czas projektowania całego 
odcinka ścieżki rowerowej Karolewo-Parcz, nie były projektowane ze względu na brak miejsca. 
W przypadku Czernik, jest to miejsce przy drodze gminnej (na dole przy krzyżu), a w przypadku 
Parczu jest to ostry zakręt ( zakręt za, za sklepem).  Wójt Gminy dodał, iż w Czernikach 
wykupiliśmy  już grunty, o których mowa. W Parczu jesteśmy związani umową z właścicielem, 
który udostępnia nam grunt do zaprojektowania. Po projektowaniu nastąpi wykup tych gruntów.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn 
na 2021 rok, poddając ją pod głosowanie.  
 
Radni 11 głosami „za”  oraz 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli uchwałę 
 

Nr XXIX/149/2021 w zmian w 
budżecie Gminy Kętrzyn na 2021 rok 
(zał. Nr 5 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 11  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Juchniewicz Teresa,  

       Kajcińska Leokadia, Katiuszyn Mirosława, , Rodak  Katarzyna, Olechnowicz  
       Renata,  Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew ,Żukowska Adriana,  

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   1 radnych : Mirosław Tomasik 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej 
Kętrzyn-Kętrzyn przez Sławkowo 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż poprzednia uchwała, która była podjęta w 
miesiącu styczniu, została podjęta z błędnymi paragrafami, które w obecnym projekcie 
prostujemy. Wobec powyższego poprzednia uchwałą zostaje uchylona. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn-Kętrzyn przez Sławkowo, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 12 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XXIX/150/2021 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację 
zadania w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii 
komunikacyjnej Kętrzyn-Kętrzyn przez 
Sławkowo  (zał. Nr 8 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Juchniewicz Teresa,  

       Kajcińska Leokadia, Katiuszyn Mirosława, , Rodak  Katarzyna, Olechnowicz  
       Renata,  Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew ,Żukowska Adriana, Tomasik  
       Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :  0 radnych ; 

 

Ad. pkt. 5 Sprawy różne 
 
1/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do Rady Gminy Kętrzyn wpłynęło 
sprawozdanie finansowo-rzeczowe z realizacji w roku 2020 gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. Sprawozdanie 
zostało przekazane radnym drogą elektroniczną. 
 
2/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż  do Rady Gminy Kętrzyn wpłynęła kolejna 
petycja dotycząca wydania przez Radę Gminy opinii w sprawie przeprowadzenia referendum 
ludowego, a następnie odczytała fragment złożonego pisma. Przewodnicząca Rady Gminy 
zaproponowała przekazanie niniejszej petycji do rozpatrzenia dla komisji skarg wniosków i 
petycji.  
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Juchniewicz Teresa,  

       Kajcińska Leokadia, Katiuszyn Mirosława, , Rodak  Katarzyna, Olechnowicz  
       Renata,  Pietkiewicz  Iwona, Rutkowski Zbigniew ,Żukowska Adriana, Tomasik  
       Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :  0 radnych ; 
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3/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynęło stanowisko walnego 
zgromadzenia Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
trudnej sytuacji na rynkach rolnych. Niniejsze stanowisko zostanie przekazane radnym drogą 
elektroniczną. 

4/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała zgromadzonych radnych, iż do Rady Gminy  
wpłynęło pismo w sprawie sprawozdania ze średnich wynagrodzeń. Niniejsze pismo przekazane 
zostanie radnym drogą elektroniczną.   

5/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynęło pismo Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie badania zgodności z prawem uchwały Rady Gminy, a następnie 
odczytała jego treść.  

Skarbnik Gminy Kętrzyn wyjaśniła, iż pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej opiera się na 
paragrafach i przytoczonych przepisach. Wyjaśniła, iż nastąpiła tutaj pomyłka pisarska, co zostało 
z  Regionalną Izbą Obrachunkową wyjaśnione. 
 
Protokół zakończono i podpisano. Protokół zawiera 4 strony oraz 3 załączniki. 
 
 
 

Protokołowała :               Przewodnicząca Rady Gminy  
 

    Inspektor ds. obsługi rady              Teresa Marzena Juchniewicz 
              Jagoda Pyrka   


